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Trongårdsklubben - klubben for seniorer 
 
Referat fra rådsmøde 3. februar 2025 kl. 10 på Vejby skole 
 
Tilstede: Finn Andersen, John Gredal, Ingelise Hansen, Jørn Ole Jensen, Hans Jørgensen, Io Kofod, 
Margit Petersen, Susanne Reesing, Werner Tønnesen og Inger Juel-Jacobsen (referent).  
 
Punkt 1. Godkendelse og underskrivning af referat fra møde den 6. januar. december 
Opfølgning på punkt 4 Vegetar mad: John foreslog, at der ved tilmelding til fællesspisning kan skrives 
”Vegetar” sammen med navn og dato. Der bliver ikke mulighed for på forhånd at kende hvilken 
Vegetarret der serveres. I øvrigt er det kun ganske få der har reageret på Vegetar muligheden 
Referat blev godkendt og underskrevet. 
 
Punkt 2. Nyt fra formanden 
Hjemmesiden er nu opdateret, og John udleverede en kopi af Stavgang tilføjelsen, som har fået en 
selvstændig overskrift ved siden af aktiviteter.  
Hvis man vil tilmelde sig skal man kontakte Werner, for at kende hvilken bankkonto, der skal 
indbetales på til stavgang. I øvrigt kan man komme med på en prøvetur uden tilmelding. 
Io oplyste, at det er uhensigtsmæssigt med flere bankkonto i Trongårdsklubbens regi. Det er allerede 
svært for medlemmerne at skelne mellem hvornår, der skal betales på Mobilepay og 
Trongårdsklubbens bankkonto. 
 
Punkt 3. Økonomi 
Io udleverede en fin oversigt med regnskab for januar 2025 samt Cash flow. 
Der er balance mellem forestående udgifter og indtægter, hvis klubben får det samme beløb fra 
kommunen som i 2024, ellers må egen betaling øges. 
Io udleverede en medlemsliste. Der er omkring en tredjedel der endnu ikke har betalt kontingent. John 
skriver en reminder til alle, som gør opmærksom på den manglende betaling. Werner sender brevet ud. 
Io tager en opdateret liste med til mødet den 3. marts 
 
Punkt 4. Servering ved Generalforsamling april 2025? 
Det blev besluttet at servere smørrebrød, kaffe og småkager.  
Rådsmedlemmerne står selv for det praktiske ved serveringen og opvask/oprydning.  
Jørn undersøger ”smørrebrødsmarkedet” 
 
Punkt 5. Evaluering af Fællesspisning 16. januar. 
Der var 32 deltagere og tilfredshed med Irsk stuvning lavet med lam samt vaniljebudding. 
Kogekonen Kim vil gerne have tilbagemelding, og Hans bliver spurgt, hvordan gæsterne har reageret 
på maden, når han afleverer servicet. 
 
Punkt 6: Fællesspisning 6. februar. Hvem kommer? 
Der er 35 tilmeldt. Werner låser op og tager lys med: Hans, Margit, Ingelise, Susanne og Inger møder 
kl. 12. Finn laver kaffe. Inger sørger for servietter, blomster og mælk. John tager vin med 
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Punkt 7: Bustur 21. maj  
Werner har bestilt bus til Gavnø, men markedet er ikke rigtigt åbnet endnu. Så der er endnu ikke 
planlagt i detaljer. 
 
Punkt 8: Foredrag 17. marts 
Jørn har forsøgt at kontakte politiet, men det er endnu ikke lykkes at få svar. Der har været afholdt en 
lignende orientering i Idrætshuset/Tisvildehuset, og det tog ca 3 kvarter.  
Finn har kontakt med projektleder Lisa angående Social kompas, som kommer den 17. og fortæller om 
projektet i ca. 10 minutter. 
Jørn og Finn tjekker op på hver deres aftale. 
 
Punkt 9: Lokalrådet 
Ingelise refererede fra Lokalrådsmødet, hvor der bl.a. blev orienteret om de sidste tiltag ved Elleville. 
Der bliver kun bygget i et plan, og derfor bliver der ikke så mange boliger, som først planlagt.  
Husene bygges i grupper og får varierende størrelser. Der bygges familiehuse og seniorboliger. 
Ved hvert hus opføres et orangeri, men ingen have. 
I første omgang bliver husene ejerboliger og der beregnes 30.000,- kr. pr kvadratmeter. Alle huse får 
gulvvarme og opvarmningen gennemføres med returvandet fra Vejby-Tisvilde Fjernvarme 
 
Den gamle hvide gård på Tisvildevej vil blive et fælleshus. Man kan for tiden aftale at mødes med 
projektlederen der og få yderligere besked.  
Der bliver oprettet en hjemmeside, når de sidste detaljer er på plads. 
 
Lokalrådet planlægger en ”charmeoffensiv” den 27. april, som skal sætte Vejby og husene på 
landkortet. 
 
Punkt 10. Evt 
Intet 
 
 
 
Næste møde 3. marts 2025 kl. 10 på Vejby skole. 


